
Protokół Nr 23/12
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 19 listopada 2012 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:30, zakończono o 11:00
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 201112012, w tym

o wynikach sprawdzianu i egzaminu w szkołach, prowadzonych przez gminę
Sokółka.

4. Wolne wnioski

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisj aj ednogłośnie przyj ęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 201112012, w tym o
wynikach sprawdzianu i egzaminu w szkołach, prowadzonych przez gminę Sokółka
przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Komisjajednogłośnie przyjęła informację.

Ad.4
Wolne wnioski
Radny J.Panasiuk zwrócił uwagę że szkoły na terenie wiejskim są zawsze poszkodowane.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że z punktu widzenia oświaty to nie jest tak że w
każdej szkolenie na terenie wiejskim został uruchomiony oddział przedszkolny.
Radny l.Panasiuk dodał, ze wszystkie szkoły w mieście są po termomodemizacji, każda ma
hale sportową, dlaczego nie ma tak chociaż w jednej szkole na wsi.
Przewodniczący Komisji zapytał jak przedstawia się aktualnie sytuacji z remontem
Przedszkola Nr 5.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że kolejny przetarg został nierozstrzygnięty, pieniędzy
w tym roku nie wykorzystaliśmy, więc przepadły. W kolejnym roku będziemy się starać
ponownie o te środki.



Przewodniczący Komisji zapytał o przyznane środki na remont kina.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że trwa wymiana korespondencji i wkrótce zostanie
podpisana umowa.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jerzy Wierzbicki


